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Miia Keränen, terveydenhoitopalveluiden vastaava terveydenhoitaja, kertoo 
kouluterveydenhuollon palveluiden tilasta Kemissä sekä alle 25 -vuotiaiden 
nuorten maksuttoman ehkäisyn kokeilusta, joka on osa hallitusohjelmaa ja 
Tulevaisuuden sote-keskus hanketta.  
 
Nuorten VANUPO -valmistelutyön kuulemiskysely.  
 
Nuorisovaltuustomyönteinen kunta -sertifikaatti syksyllä 2022.  

 
                                     Keskustellaan ajankohtaisista asioista. 
 
Päätösehdotus Merkitään tiedoksi. 

 
Päätös Kuultiin Miia Keräsen kertomana alle 25 -vuotiaiden maksuttoman 

ehkäisyn kokeilusta ja keskusteltiin mm. siitä, miten tieto asiasta tavoittaisi 
parhaiten nuoret Kemissä.  
 
Kuultiin Keräsen kertomana kouluterveydenhoitotilanne ja haasteet 
Kemissä. Kouluterveydenhoitopalveluiden saatavuuteen vaikuttavat monet 
asiat ja laskennalliset perusteet ovat vanhentuneet, minkä mukaan 
Kemissäkin vielä mennään. Kouluterveydenhoitopalveluiden tarve ja lasten 
sekä nuorten haasteet monipuolistuneet viimeisten vuosien aikana. 
Kouluterveydenhuolto on oppilaille peruspalvelua ja nuorisovaltuusto 
näkee, että esimerkiksi avoimia matalan kynnyksen vastaanottoaikoja tulisi 
olla enemmän kuin mitä nyt on ollut.  
 
Nuorisovaltuusto vaatii asian pitämistä jatkuvasti esillä ja huoli 
hyvinvointialueille siirtymisen jälkeen on siitä, miten käy 
kouluterveydenhoitopalvelujen saatavuudelle sen jälkeen, kun tälläkin 
hetkellä todellinen tarve on laskennallista riittävyyttä paljon isompi.   
 
Keskusteltiin nuorisovaltuuston sosiaalisen median käytön aktivoimisesta 
pitkän hiljaisuuden jälkeen. Aiemmin sovittu työryhmä aloittaa some -
kanavien päivittämisen.  
 
Merkitään tiedoksi. 


